



www.odsted-jerlev.dk

Cvr-nr. :
31547245
Nem-konto :
0878-322-41-
03076

Dato: 3.december 2025 kl. 18.00

Sted: Helle Hansen

Deltagere:

Knud Erik Laursen
Lene Kristensen
Else Dahl
Søren Petersen
Niels Østergaard

Irma Dahl
Lisbeth G. Pedersen
Ole Faaborg
Helle Hansen

Dagsorden	Referat
1. Registrering af mødedeltagere	Alle deltog
2. Godkendelse af referat fra sidste møde.	Godkendt
3. Info om Skolevenner	Irma og Lene orienterede om møde med Ødsted Skole – og det er aftalt, at de og Michael Schrøder starter en læsegruppe op i 2. klasse i jan. md. - Forslag om, at nævne det til fællesspisning om der er andre der er interesseret (der står vist allerede et par stykker på listen til at hjælpe)
4. Landsbyvision: -Maling af tunneller – info - Foreningernes dag - ændring af gruppefordelingen - andet	Talt med Skolen om elever og deres hjælp til maling af tunneller. Afventer møde med Borgerforeningen i Rask Møller i det nye år, hvor vi kan høre mere om hvordan de har grebet sagen an. Foreningernes dag: Knud Erik indkalder til møde i Jan.md. Tunnel Gruppen: Irma, Lene, Ole & Else Foreningernes dag: Niels, Søren, Knud Erik, Lisbeth & Helle
5. Status vedr. forslag om nye stier Se seneste mail fra Ken og Anne Birgitte	Har modtaget div. mails fra Ken, Anne Birgitte Levisen, Thyge Bjerring omkring forslag hertil. Knud Erik har haft kontakt til Naturstyrelsen der vil tage kontakt til Vejle Kommune – og vende tilbage til os. Vi besluttede i lokalrådet at vi vil være med og vi forslår også, at der etableres en stiggruppe der

	kan arbejde videre med diverse forslag. Hvem bør deltage/har lyst: Ken, Anne Birgitte, Else + forslag om evt. Johan Meyer/Svend Erik Andersen, der tidligere har haft til kontakt og møder med Vejle Kommune om arealet bag Kirkestien. (vådområdet v/bålpladsen mv.). Else kontakter Ken om det videre forløb og hvad vi gør.
6. Kriseberedskab	Forslag fra Irma – og vi drøftede følgende: Gøre brug af Beredskabsforbundets hjælp til opstart af lokalplan for kriseberedskab og måske afvente det nye ULN (1.01.26). Evt. fælles møde med de andre lokalråd (Klyngemøde)
7. Bysyn	Afholdes i Jerlev, den 9. dec. hvor 3 personer deltager og i Ødsted, den 18. dec. kl. 8.30, hvor 4 fra arbejdsgruppen + evt. 2 fra lokalrådet deltager.
8. Nyt om Byggeri på Mølkærvej	Talt med P.A. Projektet er et punkt i Byrådet her i dag 3. dec. – og har efterfølgende hørt at det er blevet godkendt/vedtaget. Skal nu i høring i 6-8 hvorefter det nye byråd i 2026, skal tage endelig stilling til igangsætning mm.
9. Økonomi	Knud Erik gennemgik økonomien – ingen kommentarer hertil

10. Eventuel	Næste møde 19.01.26 i Jerlev Klubhus kl. 19.00. Else: laver dagsorden Søren : er referant
---------------------	---